
 

 

Bestyrelsesmødereferat 

Placering: Varde Golfklub 

Dato: 18. januar 2023 

Tidspunkt: Kl. 07.00 

Deltagere: Peter Tangaa, Jacob Tranberg, Dan Larsen, Ove Blom Hansen, Kai Olsen, Aage Siig 

Christensen, Kurt Rotbøl, Svend Pedersen og Rie Duus 

Afbud fra: Jeppe Baldersbæk 

 

  

Dagsorden: 

1. Orientering fra forretningsudvalget 

2. Organisering af bestyrelsesarbejdet fremadrettet (hvem har kontakten til hvilke udvalg) 

3. Tema for årets fysiske møder 

4. Møder med klubben-i-klubben, DGU’s repræsentantskabsmøde og andre samarbejder 

5. Eventuelt 

 

1. Orientering fra forretningsudvalget 

Der var ikke rigtig noget nyt fra forretningsudvalget, eftersom det var først på året. Der 

afholdes møde med greenkeeper og kontorleder den 31. januar, hvor der vil blive set på 

forretningsorden, som trænger til en up date. 

 

2.  Organisering af bestyrelsesarbejdet fremadrettet (hvem har kontakten til hvilke udvalg) 

 I forbindelse med den nye bestyrelsesstruktur, så skal der være et bestyrelsesmedlem, som er 

bindeled mellem de forskellige udvalg og bestyrelsen. Følgende meldte sig til den post 

 Juniorudvalget – Dan Larsen 

 Turneringsudvalget – Svend Pedersen 

 Begynderudvalget – Kurt Rotbøl 

 Baneudvalget – Aage Siig Christensen (sidder der allerede) 



 

2 

 Eliteudvalget – Jeppe Baldersbæk (sidder der allerede) 

 Der blev også fastlagt datoer, for de 2 bestyrelsesmøder som udvalgsformændene inviteres til: 

 21. marts og 15. august – Rie orienterer formændene 

 Det blev også vedtaget, at udvalgsformændene fremover skal inviteres med til 

Pamperturneringen. 

 

3. Tema for årets fysiske møder 

 Følgende emner blev foreslået som tema til de følgende fysiske møder: 

 21. marts – Golfspilleren i Centrum. 

 Vi vil forsøge at få Michael Jürgensen fra DGU til at komme og fortælle os om, hvad det kan 
og hvad vi kan bruge det til. (Michael Jürgensen kunne desværre ikke, men i stedet kommer 
Kim Uldahl fra DGU) 

 

 17. maj – Fastholdelse af medlemmer 

 Det var de 2 temaer, der lige kom frem. Til næste møde må man gerne overveje hvilke 

temaer der kan være aktuel til de sidste møder. 

 

4. Møder med klubben-i-klubben, DGU’s repræsentantskabsmøde og andre samarbejder 

 Dan informerede om, at vi igen i 2023 er med i samarbejdet omkring Golf-Pas Vestjylland. 

Prisen er sat til kr. 1.200,- (for 4 greenfee billetter som valgfrit kan bruges i Dejbjerg, Henne, 

Varde, Blåvandshuk, Holmsland og Skærbæk Mølle) 

 Peter foreslog, at vi måske kontaktede klubberne nord for A11 for at høre, hvordan deres 

samarbejde kører. Rie finder ud af noget til næste møde. 

 Torsdag den 19. er der indkaldt til møde med klubber-i-klubben, hvor vi vil forelægge dem et 

par ændringer i forhold til tilmeldingsfrist og spillemåde. (Alle klubber-i-klubben accepterede 

ændringerne) 

 Dan nævnte at der den 26. marts er repræsentantskabsmøde i DGU, og hvis nogen havde lyst 

til at deltage, så skal man tage fat i Dan. 

 

5. Eventuelt 

 Rie informerede om at Company Day 2023 er udsolgt. 

 Der blev talt om, at vi skal i gang med at sammenlægge bolde lørdag og søndag formiddag, så 

der bliver bedre plads på banen – og dette skal ske konsekvent i hele sæsonen (april – 

oktober). Svend ville gerne vide, hvor mange medlemmer vi har/kan have. Vi har for 

øjeblikket 935 medlemmer og Dan sagde at vi max. kan have 1000, herefter skrives man på 

venteliste. 
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 I forbindelse med opstart af den nye restaurant – så skal Sanne sørge for at indkalde til møde 

med restaurantudvalget og de nye restauratører. 

 Det nye gulv er lagt i både klublokale og restaurant – det ser rigtig godt ud. Restaurant Bjerg 

er i gang med en ”make-over” af ”deres” lokaler. De har bl.a. indkøbt nye stole til ”bar” 

området m.v.  

 

 Aage informerede om at engen til venstre for hul 12 er til salg. Der er møde med ejer, 

kommunen, ejendomsmægleren, golfklubben, turist- og lystfiskerforeningen. Dan skriver til 

Sandie Eis og lægger op til at de hjælper os i denne sag. 

 

 Rie viste eksempel på ny permanent bag mærke. Eftersom det er vedtaget, at vi ikke længere 

skal ”producere” bag mærker, som alligevel ikke bliver afhentet. Det blev vedtaget at 

arbejde videre med sagen. Der bliver produceret 1000 stk. Nye medlemmer får et mærke ved 

indmeldelsen – alle andre kan erhverve sig et for kr. 50,-.  

 

6. Næste møde 

 Næste møde er virtuelt og afholdes tirsdag den 21. februar kl. 18.00. Link til deltagelse i 

mødet finder du på din kalender indkaldelse. 

  

 

 

Referent: Rie Duus 24.01.2023 


